
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 1. Præstehaven 

Tirsdag den 11. aug. 2020 på græsplænen. 

 

Tilstede: Susanne J. – Margit – Lise – Susanne T. – Lone 

Afbud: Rino 

 

Opsamling på statuspunkter fra sidste møde 

Vedr. vaskekælder – Susanne T. kontakter Jes-professional. 

Rino – har du bestilt en ny vimpel? 

Lise har ryddet op i FB gruppen – hun fortsætter arbejdet til sept. 

 

Beboermøde 1. sept. 

-Ordstyre: Tager vi senere 

-Referant: Lone 

-Modtagelse og afkrydsning af beboere: Margit, Susanne T. 

-Bestyrelsens beretning (udsendt): Godkendt. 

-Bestyrelsens forslag (revideret husorden): Godkendt. 

 

Budgetmøde 

-Gennemgang af udsendt budget: Taget til efterretning. Budgetmødet er udsat på ubestemt tid. 

 

Udearealer 

Bestyrelsen ønsker at roserne langs Viborgvej bliver flyttet, det arbejde vil bestyrelsen gerne står 

for, vi koordinerer arbejdet med Rino. Vi forestiller os at roserne skal flyttet til der hvor den 

nuværende hæk er, dertil skal der indkøbet rosenjord inden vi flytter roserne. 

 

Til Rino 

Dørklodserne i opgangene skal fjernes da dørene på Præstevangsvej altid står åbne. Samtidig vil vi 

gerne have sat sedler op på dørene med ordlyden: 

Dørene SKAL ALTID holdes lukket og låste. 

 

Nyt fra Rino 

Asfalten er lappet ved garagerne. 

 
 


